
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door: 
PvdA 

Datum 29 november 2021 
Onderwerp 240-2021 - Corona-aanpak 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

In de VNG-nieuwsledenbrief over de coronacrisis (nr. 20) staan een aantal interessante 

ontwikkelingen m.b.t. de corona-aanpak. Zie: 

https://vng.nl/nieuws/actuele-ontwikkelingen-coronacrisis-0 

Zie ook het boek ‘Troost’ van Michael Ignatieff: 

https://debalie.nl/programma/michael-ignatieff-troost-21-11-2021/ 

De PvdA-fractie heeft hierover een aantal vragen:  

1.      U bent bekend met de oproep van de werkgroep Depla (werkgroep: Sociale impact van corona), 

t.b.v. hulp aan jongeren in coronatijd. We hebben dat in Roosendaal eerder gedaan. Gaat u uw 

voorbeelden delen met de werkgroep? Zijn er nog nieuwe ideeën in ontwikkeling om jongeren te 

helpen in deze moeilijke tijd? 

2.      Gemeenten kunnen eenmalig € 10.000 rijksgeld ontvangen in het kader van de wintereditie van 

Jeugd aan Zet. Het Veiligheidsberaad roept per brief alle burgemeesters op om mee te doen. Het 

betreft activiteiten binnen de RIVM-richtlijnen door jongeren die voor de samenleving en henzelf van 

nut zijn. Gaat u aan deze oproep gehoor geven? Wat gaan we doen? 

3.      Refererend aan het boek ‘Troost’ van Ignatieff, wat kunnen wij nu, in december 2021 en daarna 

doen aan bewustwording en troost met behulp van kunst/muziek/samenkomen /buitentoneel, etc. met 

ons culturele veld? Kan de gemeente iets betekenen in het belang van solidariteit, bezinning en 

saamhorigheid? Een gebaar naar onze ZORG??! 

4.      Ten aanzien van de corona-aanpak: kan de burgemeester via de Veilgheidsregio en/of in 

samenwerking met bestuurder Theunis via de GGD oppakken/druk zetten, dat er een centraal geleide 

“militair geleide” aanpak komt of anderszins ten aanzien van opschalen en het opleiden van integraal 

noodzakelijk personeel en materieel? En ten aanzien van centrale opvang en verzorging van 

coronapatiënten op centrale punten, bijv. op militaire luchthavens? Hoe kijkt u aan tegen een meer 

centrale aanpak i.r.t. de benodigde opschaling? 

Alvast dank voor uw antwoorden. 

Namens de fractie van PvdA, 

Paul Klaver 

 

https://vng.nl/nieuws/actuele-ontwikkelingen-coronacrisis-0
https://debalie.nl/programma/michael-ignatieff-troost-21-11-2021/


 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Ja zijn oproep is bekend. In 2021 en 2022 is er een extra jongerenwerker ingehuurd om 

jongeren onder andere te ondersteunen bij het perspectief in hun leven en te werken aan 

individuele en sociale vaardigheden. Daarnaast zijn er diverse initiatieven ingezet waaronder 

de preventieve training Head up (vanuit GGZ en GGD) en Open-Atelier Pauzepunt om 

jongeren met beginnende depressiviteit te ondersteunen. Daarnaast is het project Parels 

gestart om talenten van (kansarme) jongeren te activeren en is er gestart met de functie van 

Jeugdprofessionals Onderwijs. De eerste resultaten zijn positief en de mogelijkheden voor 

doorontwikkeling (in het Voortgezet Onderwijs) worden onderzocht. Verder zijn we in gesprek 

met organisaties om te kijken hoe we de jongeren die dit (het hardst) nodig hebben, te 

stimuleren om te participeren in de samenleving door weer naar school te gaan of een baan te 

vinden.  

2. Tot 1 februari 2021 was de mogelijkheid om €10.000 aan te vragen in het kader van de 

wintereditie van Jeugd aan Zet. Dit geld is afgelopen jaar besteed aan meerdere kleinere 

initiatieven of als bijdrage aan jeugdactiviteiten en jeugdparticipatie. Voor nu is er geen 

mogelijkheid meer om deze middelen aan te vragen.   

3. ‘Ik vergeet je niet’ is gestart vanuit voorkomen eenzaamheid en verbinding tussen mensen. We 

kunnen in overleg gaan met CultuurCompaan om te bespreken of het thema bewustwording en 

troost daaraan toegevoegd kan worden en wat daarvoor nodig is.  

4. Er is een centrale landelijke aanpak Corona en deze wordt geleid door de GGD. Indien de 

GGD het niet meer aan zou kunnen, hebben zij zelf plannen met betrekking tot opschalen etc. 

Wij als gemeente hebben hier geen rol in. Daarnaast is er op dit moment (nog) geen centrale 

opvang en verzorging van corona patiënten noodzakelijk. De ziekenhuizen kunnen het op dit 

moment nog aan. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


